



Empowered lives.
Resilient nations.

SUPPLEMENTAL INFORMATION

Tender title/reference UNDP/CO/008/2019: Charging stations for electric vehicles

Tender starting date 23 October 2019

Quote Submission

Deadline Has been extended till 11 November 15.30 pm (Bishkek time, GMT+6)

With reference to the abovementioned tendering process for supply of charging stations for electric vehicles, **Request for Quotation** (RFQ) is hereby has been amended:

- Deadline extension till 11 November 15.30 pm (Bishkek time, GMT+6);
- in the part of Annex 1 Technical Specifications, please refer to updated Annex 1 and consolidated questions and answers received in reply to RFQ UNDP/CO/008/2019: Charging stations for electric vehicles.

All other terms and conditions of the RFQ, except as amended herein, shall remain unchanged and shall continue to be in effect.

Best Regards,

UNDP Procurement

ДОПОЛНИТЕЛЬНАЯ ИНФОРМАЦИЯ

Тендер/ссылка: UNDP/CO/008/2019: Зарядные станции для электромобилей

Дата начала: 23 Октября 2019

Последний Срок подачи: продлен до 11 Ноября 2019, 15.30 часов, (Бишкек времени, GMT +6)

Со ссылкой на вышеупомянутый процесс тендера на Предложение на [поставку зарядных станций для электромобилей](#), Запрос **Предложения** Настоящим был изменен следующим образом:

- Срок подачи продлен до 11 Ноября 2019, 15.30 часов, (Бишкек времени, GMT +6);
- Изменения в части Приложения 1: Технические спецификации. Просим ссылаться на обновленное Приложение 1 и на консолидированные вопросы и ответы, полученные по данному запросу.

Все другие термины и условия в Запрос Предложения, за исключением случаев, с поправками здесь, остаются неизменными.

С уважением,

Отдел закупок ПРООН